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Vragen van de fractie van VVD Waterland aan het college van burgemeester wethouders (ingezonden 3 
september 2022): 
 
De fractie van de VVD Waterland heeft kennisgenomen van raadsvoorstel 340-4: ‘Verklaring van geen be-
denkingen Kruisbaakweg 6 te Marken’. Voorgesteld wordt een verklaring van geen bedenkingen af te ge-
ven voor het realiseren van zes dure en grote koopwoningen in een bestaand gebouw op het adres Kruis-
baakweg 6 te Marken. De vraag is of de Marker bevolking zit te wachten op deze woningen. Onze fractie 
heeft begrepen dat oorspronkelijk een plan was ontwikkeld met 22 (jongeren)woningen, maar dat toen-
malig wethouder Van Eijk zou hebben laten weten dat dit aantal niet haalbaar is. 
 
In verband hiermee leven bij onze fractie de volgende vragen. 
 
Vraag 1 
Hoe is in dit dossier de communicatie tussen gemeente en ontwikkelaar geweest? Welke contacten, zo-
wel mondeling als schriftelijk, zijn er geweest en wat was de inhoud van die contacten? 
 
Vraag 2 
Waarom zou een plan waarbij een aanzienlijk aantal jongerenwoningen wordt gerealiseerd niet haalbaar 
zijn? 
 
Vraag 3 
Welke mogelijkheden ziet uw college om te bewerkstelligen dat er alsnog een bouwplan komt met wonin-
gen waaraan bij de Marker bevolking wél behoefte is? 
 


